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UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIEJSKIEJ GRUDZIĄDZA 

z dnia .................... 2021 r. 

w sprawie przyjęcia apelu Rady Miejskiej Grudziądza 
o zaniechanie wydania decyzji przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego w sprawie 

zwiększenia liczby łóżek „covidowych" w Regionalnym Szpitalu Specjalistycznym  im. dr 
Władysława Biegańskiego w Grudziądzu 

Na podstawie art. 18 ust. 1 w związku z art. 7 ust. 1 pkt. 5, 6, 14 i 16 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372  i poz. 1834) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Przyjmuje się apel Rady Miejskiej Grudziądza o zaniechanie wydania decyzji przez 
Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego w sprawie zwiększenia liczby łóżek „covidowych" 
w Regionalnym Szpitalu Specjalistycznym  im. dr Władysława Biegańskiego w Grudziądzu, 
stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Prezydenta Grudziądza do przekazania niniejszej uchwały Wojewodzie 
Kujawsko-Pomorskiemu. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.      
  

 
   

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Łukasz Kowarowski 
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Załącznik do uchwały Nr .................... 

Rady Miejskiej Grudziądza 

z dnia....................2021 r. 

Apel Rady Miejskiej Grudziądza 
o  zaniechanie wydania decyzji przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego w sprawie 

zwiększenia liczby łóżek „covidowych" w Regionalnym Szpitalu Specjalistycznym  im. dr 
Władysława Biegańskiego w Grudziądzu 

My, Radni Rady Miejskiej Grudziądza zwracamy się z apelem do Pana Wojewody Kujawsko 
– Pomorskiego Mikołaja Bogdanowicza, aby nie wydawał decyzji dotyczących zwiększenia 
liczby łóżek „covidowych” w Regionalnym Szpitalu Specjalistycznym im. dr Władysława 
Biegańskiego w Grudziądzu. 

Swój apel motywujemy tym, iż w ostatnim czasie z lecznicy odeszło blisko 200-stu 
pracowników tzw. białego personelu. Kadra, która została nie jest w stanie w pełni zabezpieczyć 
hospitalizacji zarówno w strefie „czystej” jak i „brudnej”. Dlatego też personel z oddziałów 
niezakaźnych, by sprostać dotychczasowemu zabezpieczeniu bazy COVIDOVEJ jest 
delegowany do oddziałów zakaźnych. Wskutek takich działań Szpital staje się niewydolny 
w zakresie opieki zdrowotnej pacjentów, którzy nie są zakażeni koronawirusem SARS - CoV-2. 

Regionalny Szpital Specjalistyczny im. dr Władysława Biegańskiego w Grudziądzu jest 
jedynym w mieście i okolicy podmiotem leczniczym o tak wysokim stopniu specjalizacji. Jeśli 
kolejni pracownicy będą rezygnowali z pracy, lecznica  będzie skazana na całkowitą  
niewydolność, a tym samym mieszkańcy zostaną pozbawieni zabezpieczenia medycznego. Tego 
nie chcemy i mamy nadzieję, że Pan Wojewoda także podziela ten pogląd. 

Regionalny Szpital Specjalistyczny im. dr Władysława Biegańskiego w Grudziądzu  pełnił 
rolę jednoimiennego szpitala zakaźnego przez ostatni rok dla Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego zabezpieczając świadczenia medyczne dla osób zakażonych koronawirusem SARS 
- CoV-2. Wówczas personel lecznicy wykazał się ogromnym poświęceniem ratując zdrowie 
i życie mieszkańców naszego regionu w najgorszych momentach pandemii. Obecnie jednak 
pracownicy lecznicy są wykończeni ciężką pracą. Dlatego by ich odciążyć, a jednocześnie 
zabezpieczyć  hospitalizowanych, którzy nie są chorzy na COVID-19, apelujemy by Pan 
Wojewoda nie zwiększał – ponad ustalony dotąd limit – bazy łóżek „covidowych”. 

Jeśli decyzja Pana Wojewody będzie inna, to najprawdopodobniej niezbędne będzie 
przenoszenie  kolejnych medyków do pracy w strefie zakaźnej, przez co trzeba będzie 
ograniczyć, a w najgorszym wypadku zamykać działalność innych oddziałów. To wiąże się 
również z niewykonaniem kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia, co z kolei oznacza 
zmniejszenie przychodów placówki. Spowoduje to pogorszenie sytuacji finansowej lecznicy 
i tak już zadłużonej na kilkaset milionów złotych. 

Liczymy na zrozumienie Pana Wojewody w przedmiotowej sprawie, a tym samym stworzenie 
możliwości ciągłości leczenia mieszkańców Grudziądza i okolicy w godziwych warunkach 
w ramach dotychczas funkcjonujących oddziałów. Jednocześnie rozumiejąc sytuację 
pandemiczną, nie uciekamy od współodpowiedzialności i nie mówimy – zamknijmy oddział 
„covidowy”, a jedynie – nie zwiększajmy liczby miejsc „covidowych”. 
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UZASADNIENIE 

Radni Rady Miejskiej Grudziądza wnoszą o przyjęcie apelu o zaniechanie  wydania decyzji 
przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego w sprawie zwiększenia liczby łóżek „covidowych" w 
Regionalnym Szpitalu Specjalistycznym  im. dr Władysława Biegańskiego w Grudziądzu. 
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